
 

 

Notulen jaarvergadering  

28 februari 2024 
 

 

 

 

Afmeldingen: Ad Geleijns, Kees en Paula Helderman, Jos van de Kerkhof, Toos van Lierop, 

Frank Meeuwissen, Otto Plantema, Ger en Elly Sentjes, Michiel Zwaneveld. 

 

1.0 Opening.  

1.1  Jo Kluskens is dagvoorzitter en opent de bijeenkomst. Er zijn 42 leden aanwezig.  

Bij aanvang van de bijeenkomst wordt een moment van stilte in acht genomen voor 

erelid Harrie Doensen. Harrie is op 9 januari j.l.. overleden.  

2.0 Notulen 6 december 2023. 

2.1 Notulen worden puntsgewijs doorgenomen. Er zijn geen opmerkingen. 

3.0 Mededelingen. 

3.1 Excursie. Er is een werkgroep geformeerd voor een excursie naar een vogelrijk 

gebied. Toke Hulsebos geeft aan dat dit waarschijnlijk september/oktober wordt. Om 

de kosten te drukken gaan we met eigen vervoer/carpoolen. Opties zijn o.a de Luijsen 

in Bocholt, grindgaten Vissersweert,, de Bruuk omgeving Groesbeek, Kraaijenbergse 

plassen bij Nijmegen. Mogelijkheden van een gids worden onderzocht. Heb je ideeën 

of een voorkeur neem contact op met Toke: toke.hulsebos@home.nl 

3.2 Bermbeheer. Voorzitter geeft een toelichting op de eerste briefwisseling tussen 

gemeente en bestuur vogelwerkgroep. Gemeente heeft op een aantal punten positief 

gereageerd echter inhoudelijk is de reactie onvoldoende uitgewerkt. Het bestuur heeft 

een nieuwe brief opgesteld waarin de pijnpunten worden toegelicht Verder is dringend 

verzocht om een werkbaar beleidsdocument op te stellen. Bij een eventueel vertrek 

van de verantwoordelijk ambtenaar en vele wisselingen van wethouders weet niemand 

in het gemeentehuis wat is afgesproken en dat moet echt anders. We houden jullie op 

de hoogte. 

3.3 Ecotop 2024.Op 3 februari is in de Natuurpoort bij de Maria-Peel Ecotop de Pelen 

georganiseerd. Thema ‘klimaat”. De Vogelwerkgroep nam deel aan de organisatie. De 

zaal was met 125 aanwezigen uitverkocht. In de ochtend werden zes presentaties over 

uiteenlopende onderwerpen gegeven. In de middag waren er vier excursies, allen met 

een eigen onderwerp. 

3.4 Mussenbaan. Zoals eerder besproken wordt de Mussenbaan heringericht en vernat. 

Edwin Saanen: de omgeving is aan de voorkant meegenomen in het proces. Komende 

voorjaar ligt het plan ter inzage. Als dat goed verloopt wordt dit najaar met de 

werkzaamheden begonnen. Om water vast te houden wordt het gebied in 

compartimenten verdeeld. De zandpaden worden daarbij opgehoogd en een deel van 

de struwelen wordt verwijderd. De vereniging heeft ingebracht geen voorstander te 

zijn van een extra parkeerplaats of vogelkijkhut. Aanleg hiervan is een extra belasting 

voor het gebied en kan personen aantrekken met andere bedoelingen dan genieten van 

de natuur. 

3.5 Functioneren retentiebekkens Laarderheide: Thijs Loven: het Waterschap Limburg 

onderzoekt momenteel het functioneren van de retentiebekkens op de Laarderheide. 



Dit kan gevolgen hebben voor de waterstand en inrichting van de compartimenten. De 

vereniging heeft zich aangemeld om het proces te kunnen volgen en wordt tzt 

uitgenodigd. Dit onderzoek maakt deel uit van een gebiedsvisie, waarbij de 

waterhuishouding in het Weerterbos en het aangrenzende agrarisch gebied centraal 

staan. Vernatting van het Weerterbos heeft hoge prioriteit. Daarin wordt de Oude 

Graaf onder andere gedempt en zijn er meerdere opties om de Rosveldlossing - waar 

de Oude Graaf op afwatert- anders in te richten. Op de volgende ledenbijeenkomst 

worden kaarten getoond om het plan een gezicht te geven. 

4.0 Bijzondere waarnemingen. 

4.1 De scholeksters zijn weer terug. In de bebouwde kom van Ospel werden parende 

steenuilen waargenomen. Boven Leveroij werd een vlucht van 25 kraanvogels gespot. 

5.0  Financieel verslag 2023. 

5.1 Penningmeester geeft een toelichting op de financiën van 2023 en maakt een 

vergelijking met het boekjaar 2022.  

- er wordt uitleg gegeven een aantal grotere inkomsten en uitgaven zoals kosten de 

filmavond in de Pinnenhof, inkomsten en uitgaven van de cursus, ontvangst 

vergoeding Provincie Limburg.  

- er wordt gewezen op bedrag van 500,- uit het stimuleringsfonds. Van dit fonds is nog 

geen gebruik gemaakt. Wordt op een volgende bijeenkomst besproken; 

- de bedragen op de zakelijke rekening en spaarrekening worden besproken; 

- de balans 2023 werd met een positief resultaat  afgesloten; 

- Meinse vd Velden: stelt een vraag over de post: extra activiteiten/ materialen. Deze 

post heeft betrekking op materialen die uit de opbrengst van Rabo Support worden 

aangeschaft en kosten voor een te plannen excursie. 

- John Maes: wijst op de mogelijkheden van het IJsvogelfonds. Fonds stelt voor 

natuurdoelen behoorlijke financiële middelen beschikbaar. Dit wordt door het bestuur 

onderzocht; 

Ton Timmermans: stelt voor om in de begroting van 2024 verrekijkers aan te schaffen 

voor cursisten van de basiscursus. Dit wordt meegenomen op de volgende 

bestuursvergadering. 

6.0 Vaststellen contributie conform artikel 7.2 van de statuten. 

6.1 De penningmeester geeft aan dat er geen noodzaak is om de contributie voor het 

komende jaar te verhogen. Dat betekent dat de huidige contributie van euro 20,- per lid 

en euro 10,- voor huisgenoten in 2024 wordt aangehouden.  

7.0 Verslag kascontrole commissie (Diana Knapen en Otto Plantema). 

7.1 Otto Plantema was voor de kascontrole verhinderd en kan niet op de jaarvergadering 

aanwezig zijn. Ton van Heugten werd bereid gevonden om de plaats van Otto over te 

nemen. Diana Knapen deed namens de commissie verslag: op 15 februari zijn de 

financiën van de verenging in het bijzijn van de penningmeester gecontroleerd.  Er 

werden steekproefsgewijs controles uitgevoerd. De gevraagde stukken waren 

overzichtelijk gedocumenteerd en in de bescheiden werden geen onregelmatigheden 

vastgesteld. De kascontrolecommissie gaf een positief advies op basis van de 

uitgevoerde controle en verzocht de penningmeester en het bestuur decharge te 

verlenen over het afgelopen boekjaar.  

8.0 Benoeming kascontrole commissie. Diana Knapen is aftredend. 

8.1 Diana Knapen is aftredend en niet herkiesbaas. Diana bedankt voor je inzet de 

afgelopen twee jaar. Ton van Heugten gaat het tweede jaar in. Yvonne Saanen meldt 

zich aan voor de vacante plek waarvoor dank. 

 

 



9.0 Jaarverslag 2023. 

9.1 De secretaris leest het jaarverslag 2023 voor. In het jaarverslag werden de activiteiten 

en bijzonderheden  over het afgelopen jaar samengevat. 

10.0  Huldiging 25 jarig lidmaatschap. De jubilarissen zijn Andre Lagarde en Jack van 

de Heuvel. 

10.1 Andre en Jack zijn 25 jaar lid van de vereniging. Zowel Andre als Jack, van harte 

gefeliciteerd met deze mijlpaal. Andre ontving als presentje een degelijke nestkast. 

Jack van de Heuvel was niet aanwezig. De nestkast voor Jack wordt later overhandigd. 

11.0 Bekendmaking VWG-lid van het jaar. 

11.1 John Maes werd benoemd tot lid van jaar. John is vanaf 2021 lid en vanaf het begin 

zeer actief binnen de vereniging. John is mede-coördinator van de trektelpost Groote 

Peel, is namens de vereniging afgevaardigd in het Peelvenenoverleg als mede de 

herinrichting van de Mussenbaan. Daarnaast heeft John in 2023 de verkorte cursus 

broedvogels inventariseren gevolgd en is in een telgebied aan de slag gegaan. John 

proficiat met deze nominatie. John ontving voor zijn inzet een nestkast en cadeaubon. 

12.0 Uitreiking wisseltrofee de Gouden Slagpen.  

12.1 De eer om de Gouden Slagpen te mogen ontvangen viel te beurt aan Huib Janssen. 

Huib kon in verband met de verjaardag van zijn partner helaas niet aanwezig zijn. Jo 

Kluskens: Huib is al 30 jaren actief voor de vereniging. Huib onderzocht al die jaren 

de broedvogels in Wellenstein, deed aanvullende tellingen in De Banen en Sarsven, 

heeft meegedaan aan de PTT-tellingen en Mid-wintertellingen en voerde in de periode 

2002-2007 de redactie over het verenigingsblaadje Luscinia.  Daarnaast was Huib 

ceremoniemeester bij het vieren van 10-jarig en 25 jarig jubileum van de vereniging. 

Huib ontvangt voor zijn verdiensten naast de wisseltrofee, een nestkast en cadeaubon. 

13.0 Bestuursverkiezing. Toke Hulsebos (bestuurslid) en Thijs Loven (secretaris) zijn 

aftredend en stellen zich herkiesbaar. De bestuursfunctie van voorzitter is al enige 
tijd vacant. Saskia Groenewegen is bereid om als voorzitter tot het bestuur toe te 
treden.  

13.1 Jo Kluskens deelt de vergadering mede dat Toke Hulsebos (bestuurslid) en Thijs 

Loven (secretaris) herkiesbaar zijn voor een nieuwe periode. Er hebben zich geen 

tegenkandidaten gemeld. De vergadering gaat ubaniem akkoord met de herverkiezing 

van Toke en Thijs. 

13.2  Jo Kluskens: Op de jaarvergadering van 2022 nam Cor de Nijs na zes jaar afscheid als 

voorzitter. In januari van dit jaar is Saskia Groenewegen voor deze functie benadert. 

Saskia is vanaf 2021 lid van de vereniging. Saskia heeft de nodige bestuurlijke 

ervaring. In januari heeft Saskia in een goed gesprek aangegeven om het 

voorzitterschap van de vereniging op zich te willen nemen. 

Alvorens over het voorzitterschap wordt gestemd, stelt Saskia zich aan de leden voor. 

Saskia geeft aan het bijzonder te vinden om 35 jaar nadat zij een vogelcursus heeft 

gevolgd nu als voorzitter van een vogelwerkgroep te beginnen. Saskia is werkzaam 

geweest op het gouvernement van de Provincie Limburg en heeft daarna gewerkt voor 

het Erasmus MC en de Universiteit van Amsterdam. Saskia organiseert ook 

kunstvoorstellingen. Binnen de vereniging doet Saskia mee met de 

broedvogeltellingen in Wellenstein en dat bevalt erg goed.  

Jo Kluskens geeft aan dat er geen tegenkandidaten zijn en vraagt de vergadering om 

Saskia voor de functie van voorzitter te benoemen. De vergadering gaat unaniem 

akkoord, waarna de voorzittershamer werd overhandigd.  Saskia is hiermee onze 

vierde en tevens eerste vrouwelijke voorzitter. Saskia proficiat met deze benoeming en 

heel veel succes. 

 



14.0  Donatie euro 250,- . 

14.1 De vereniging stelt euro 250,- beschikbaar voor een persoon/stichting/instelling die 

zich inzet voor de natuur. Er zijn twee genomineerden: de stichting Natuurlijk 

Platform en de Steenuilen- en Kerkuilenwerkgroep Limburg. Door de vergadering 

wordt de Steenuilen- en Kerkuilenwerkgroep Limburg met grote meerderheid 

gekozen. 

15.0 Open dag AARDS 28 april 2024. 

15.1  Op 28 april wordt door een aantal biologische bedrijven een open dag georganiseerd. 

Het bedrijf AARDS van Tamar Boven d’ Eert uit Ospel is een van die bedrijven. 

Vogelwerkgroep is gevraagd om met een stand aanwezig te zijn. Leden die daarin 

willen ondersteunen kunnen zich melden bij het secretariaat. 

16.0 Rondvraag. 

16.1  Mariet Mackus: Is aanwezig geweest bij een lezing georganiseerd door IVN Helden. 

Vanuit IVN werd gevraagd of zij ook bij lezingen van de vogelwerkgroep mogen 

bijwonen. Contact met IVN wordt gelegd en jaarprogramma zal worden toegezonden. 

16.2 Jos Reemers: merkt nog op dat Saskia Groenewegen ook actief is bij het project 

vlechtheg. 

17.0 Sluiting. 

17.1 De voorzitter sluit de vergadering om 21.52 uur en dankt allen voor hun nbreng.r 

 

Na de pauze gaf Thijs Loven een presentatie over het eerste broedgeval van de oehoe in 

Nederweert. Hierbij werd ingegaan op de razendsnelle opkomst in Nederland. De rest van de 

presentatie ging over het broedgeval op landgoed ’t Kruis; de ontwikkeling van de jongen, het 

terreingebruik, het ringen van de vogels en de prooien die rond de nestplaats werden 

aangetroffen. 

 

 


